



O型口蹄疫抗体金标试纸盒检测免疫动物抗体效价与攻毒保护关系

祁光宇^{1,2}, 任维维^{1,2}, 智晓莹^{1,2}, 刘西兰², 张军², 王宇², 梁仲¹, 蒋韬^{1*}

1. 中国农业科学院兰州兽医研究所家畜疫病病原生物学国家重点实验室/农业部畜禽病毒学重点开放实验室, 兰州 730046; 2. 中农威特生物科技股份有限公司, 兰州 730046

Study on the Correlation Between Animal Immunization Antibody Titer and Protection Against FMDV Type O Challenge by Colloidal Gold Immunochromatographic Kit for Detection of the FMDV O Serology

QI Guang-yu^{1,2}, REN wei-wei^{1,2}, ZHI Xiao-ying^{1,2},

LIU Xi-lan², ZHANG Jun², WANG Yu², LIANG Zhong¹, JIANG Tao^{1*}

1. Key Laboratory of Animal Virology of Ministry of Agriculture/State Key Laboratory of Veterinary Etiological Biology, Lanzhou Veterinary Research Institute, Chinese Academy of Agricultural Sciences, Lanzhou 730046, China; 2. Agricultural Veterinary Biological Science and Technology Co., Ltd, Lanzhou 730046, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(5\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net